
 

  

  

Verslag 

Dinsdag 07 februari 19.30 uur - 22.00 uur. 
 

Aanwezig: Alex de Groot, Annette Aukema, Barbara van Balen, Raymond Frans, 

Lia Kollaard, Michiel van Nieuwenhuis, Jaap Ritsema, Irene van der Snee, Frans 

Taks, , Ilse Wessels, Pascalle Willemse, Richard Witsiers, Nora AmezianeTineke 

Afwezig: TinekeTjalma, Ingrid van Tienhoven.  

Toehoorder: Hetty van Halder van Tandem. Tandem gaat in verloop van tijd op in 

VanHier. 

1. Opening, vaststelling agenda 

Er was voor deze vergadering een externe spreker (Henk Esselink) voorzien, 

die heeft zich afgemeld wegens andere verplichtingen.  

In maart komt Eva de Raadt staat op de agenda van de 

participatieraadvergadering. 

 

2. Verslag Participatieraad 10 januari 2022.  

Twee correcties: Paulien was niet aanwezig bij deze vergadering. De 

bijeenkomst van de werkgroep ZW over vrouwenopvang is op 15 februari. 

Naar aanleiding van het verslag bij startnotitie van wijkraad naar wijkplatform 

meldt 

Annette dat ze met Claudia Tempelman heeft overlegd over de vraag 

waarom de startnotitie niet ter advisering aan de participatieraad is 

gezonden. Dit blijkt een misverstand in de ambtelijke organisatie.   

In het agendaoverleg met Diana van Loenen is deze kwestie ook besproken 

Er wordt op gelet. Met deze bespreking is punt 9 van de agenda 

afgehandeld. 

 

Geen mededelingen 

 

3. Gewoon in de Wijk.  

Naar aanleiding van de bespreking maken we de volgende afspraken: 

- Invoering Gewoon in de Wijk wordt een vast agendapunt voor de raad.  

- We halen signalen op over de gevolgen van de invoering voor inwoners, 

maar zullen daarvoor vooral aangewezen zijn  op informatie van 

organisaties, zoals bijvoorbeeld Kenter, Leger des Heils. 

- VanHier heeft aangeboden om in de herfst terug te komen bij de PR. Dat is 

een goed idee, we reserveren een plek op de agenda in oktober. 

- Urgente signalen over inwoners die in de knel komen omdat de continuïteit in 

de zorg niet wordt waargemaakt geven we direct door aan VanHier. Andere 

signalen worden verzameld en komen in de oktober aan de orde. 

- Er komt om de website een verzoek te staan aan bezoekers om te melden 

hoe het met de invoering van Gewoon in de Wijk gaat.  

- Alex is contactpersoon voor VanHier en geeft de (urgente) signalen door. 
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- Alex informeert bij VanHier wat de organisatie eind van dit jaar gerealiseerd 

wil hebben. 

 

4. Bespreken nieuwe opzet website Participatieraad 

Danny heeft een proefversie gemaakt.  De leden van de raad vinden de 

opzet duidelijk, een stuk beter dan de oude versie van de site. Ook de 

telefoonversie is heel toegankelijk.  

Enkele suggesties voor verbetering:  

- Op elke pagina staat nu een knop laatste berichten. Advies is om dat niet 

te doen, het vergt te veel onderhoud.  

- Het grote grijze vlak op de homepagina wordt niet mooi gevonden. 

- Gebruik een teller om te registeren hoe vaak de site wordt bezocht.  

Alex en Danny houden zich bezig met de afwerking. Lia kijkt mee.  

Vullen van de site doet Ingrid samen met Danny.  Daarvoor is het nodig dat 

de raad toegankelijke informatie aanlevert. We besluiten om bij nieuwe 

adviezen drie hoofditems te selecteren en die als nieuws op de website te 

publiceren, met mogelijkheid om door te klikken naar het volledige advies. 

 

5. Vaststellen afspraken Participatieprijs en Tijdschema 

De raad stemt in met de voorstellen van de voorbereidingsgroep 

Participatieprijs. 

 

6. Advertentie en bijbehorend profiel 2 vacatures 

Er wordt in het profiel opgenomen dat we een kandidaat zoeken die vertrouwd is 

met nieuwe media. De frase over afspiegeling wordt geherformuleerd. De hoogte 

van de vergoeding moet nog geactualiseerd. ‘Gemeente’ wordt geschreven met 

een kleine g. De advertentie komt op de website en op de gemeentewebsite en 

zal worden toegestuurd aan de emaillijst van de participatieprijs.  Suggestie is om 

de advertentie, via email aan de wijkraden, in de wijkkranten op te nemen.   

De sollicitatiecommissie wordt gevormd door Jaap en Ilse, Alex en een extern lid. 

Frans is reserve. Het externe lid moet nog geworven worden. 

 

7. Jaarverslag 2022  

Enkele opmerkingen bij het voorliggende concept.   

- Het voorwoord mag enthousiaster.  

- De dubbelingen mogen uit de werkgroepstukjes, zodat er meer een geheel 

van gemaakt wordt.  

- Ingrid heeft een lijst met informele adviezen. Die kunnen worden opgenomen. 

- Persbericht maken met een samenvatting van een aantal punten uit het 

jaarverslag voor plaatsing op de website.  

Er ontspint zich een discussie over de lengte en het doel van het jaarverslag. Een 

jaarverslag is een wettelijk vereiste, maar om daaraan te voldoen zouden we 

kunnen volstaan met vier pagina’s. We willen voor onszelf een inhoudelijk 
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jaarverslag maken, dat ook gebruikt kan worden om te laten zien waar de 

participatieraad mee bezig is. Het voorliggende concept verslag wordt afgerond. 

Voor een volgende keer nemen we door wat zou er uit kunnen en wat kunnen we 

indikken.  

8. Terugkoppeling over het verloop van het Adviesproces van de startnotitie 

Actualisatie Participatie. 

Zie agendapunt 2. 

 

9. . Rondje langs de werkgroepen 

Werkgroep PDW.  

- Housing First Marion van der Bliek heeft een toelichting gegeven op de 

ontwikkeling van een plan van aanpak. Tijdens die bijeenkomst hebben de 

participatieraadsleden adviezen gegeven die Marion van der Bliek zegt door 

te voeren. Half februari bespreekt Marion het actieplan met de wethouders 

(Roduner en van Loenen). In april wordt het plan in de raadscommissie 

besproken. Ondertussen draagt Marion dit over aan andere medewerkers 

binnen de gemeente. Barbara informeert bij Marion aan wie ze haar 

werkzaamheden overdraagt zodat de PR een vinger aan de pols kan 

houden.  

- Frans en Annette gaan naar het oogcafé Retina. 

 

Werkgroep ZW  

- 15 februari is er een bijeenkomst over vrouwenopvang  

Werkgroep WISA is druk met de netwerksessie FMO die vorm krijgt en op 16 

maart plaatsvindt.  Het streven is om zo veel mogelijk mensen uit de pr er bij 

aanwezig te hebben. 

Werkgroep Jeugd is bezig met netwerkgesprekken met Kenter en Leger des 

Heils. 

 

10. Rondvraag 

Jaap heeft gezellig afscheid genomen van Paulien namens de participatieraad. 

Ilse kon daar niet bijzijn wegens ziekte. 

Alex bereidt een voorstel voor hoe we als raad een discussie kunnen voeren over 

de effectiviteit van onze inspanningen en hoe die verbeterd zou kunnen worden. 

Daarvoor is het van belang dat iedereen voor zichzelf effectiviteit omschrijft.   

Hettie van Halder ziet dat de rol van de participatieraad anders geworden, minder 

actiefgericht meer meedenkend met de gemeente. Zij adviseert een kritische 

houding in te blijven nemen.  

11. 21.30 uur Sluiting 

 


